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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 
7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 
 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 29 

от 24.09.2013 г. 
 

 

Днес, 24.09.2013 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 10 бщински съветници: Златка Питакова, Живка 

Великова, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Янка Господинова, 

Селятин Исмаилов, Нели Маринова, Радка Желева, Тюркян Мехмед. 

Отсъства: г-н Петър Иванов. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Желяна 

Донева – заместник кмет на общината, Стефка Жекова – секретар на общината, 

Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция 

СА, кметове на кметства и кметски наместничества от общината. 

Гости: граждани от гр. Алфатар – Христофор Петров, Николай Колев, Лъчезар 

Данков, Стойка Илиева и Живко Русев. 
 

Уважаеми колеги, уважаема г-жо Донева, уважаеми специалисти от общинска 

администрация и гости, добре дошли на днешното заседание на ОбС Алфатар. 

Заседанието е редовно, присъстват повече от половината от общия брой на 

съветниците и ОбС може да взема законни решения. Имаме необходимия кворум и на 

основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА откривам днешното заседание.  

С покана № 09 и изх. № 109/16.09.2013 г. получихте проект за дневен ред и 

материали за днешното заседание. На заседанието на Постоянните комисии 

гласувахме промяна в докладната записка: Визия, стратегически цели и приоритети 

за разработване на Общински план за развитие на Община Алфатар за периода 2014-

2020 година” - добавя се „приемане проект на ОПР”. 

Междувременно на заседанието на ПК приехме да влезе в дневния ред, като 

точка пета, докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху земеделски имоти частна общинска собственост”, която беше 

отложена през месец юни, поради липсата на отчет за извършените разходи и 

получените приходи от г-н Петър Иванов за предоставената общинска земя на 

футболен клуб „Добруджанец”. 

Колеги, имате възможност за допълнения и изменения по дневния ред. Ако 

имате други предложения, относно дневния ред, заповядайте?  

Други предложения не постъпиха и председателя на ОбС Алфатар обяви дневния 

ред с направените изменения и допълнения: 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно „Отчет за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците април-август 2013 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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2. Докладна записка относно „Приемане проектобюджета за 2014г. и 

актуализираните бюджетни прогнози за 2015-2016 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно ”Приемане на проект на ОПР - визия, 

стратегически цели и приоритети за разработване на Общински план за развитие на 

Община Алфатар за периода 2014-2020 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Ползване на недвижим имот – частна общинска 

собственост”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти частна общинска собственост. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Председателя на ОбС Алфатар Златка Питакова, подложи на гласуване дневния 

ред: 

Който е съгласен с така предложения дневен ред за днешното заседание на 

ОбС, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕ № 253 
 

ОбС АЛФАТАР, ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно ”Отчет за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците април-август 2013 година”. 

  Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Приемане проектобюджета за 2014г. и 

актуализираните бюджетни прогнози за 2015-2016 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно ”Приемане на проект на ОПР - визия, 

стратегически цели и приоритети за разработване на Общински план за развитие на 

Община Алфатар за периода 2014-2020 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Ползване на недвижим имот – частна общинска 

собственост”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти частна общинска собственост. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
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Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно „Отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците май-

август 2013 година”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление”за становище от комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви госпожо председател. В комисията по ”Бюджет 

и финанси, …” беше разгледана докладната. Кмета внесе уточнение за: 

решение № 218/26.04.2013 г. – Изработване на проект на общ устройствен план 

на Община Алфатар. 

Решение № 227/28.06.2013 г. – Учредено право на безвъзмездно ползване на 

част от имот – частна общинска собственост. 

Становището на заседанието на ПК беше ОбС и общинска администрация да 

алармират за създалия се проблем: Д”Бюро по труда” гр. Дулово не желае работно 

място в гр. Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги, изпратих заявление от името на ОбС Алфатар до 

Изпълнителния Директор на Агенция по заетостта гр. София, копие до Директора на 

Дирекция „Регионална служба по заетостта” гр. Русе и до Областния управител на 

Област Силистра гр. Силистра. 

Нели Маринова: Имаше предложение на 19-20 септември, когато дойдат 

специалисти от Д”Бюро по труда” гр. Дулово, хората от населените места да направят 

подписка за несъгласие. Случи ли се това? 

Радка Желева: Имам информация, че граждани са организирали такава 

подписка. Но не знам дали са я предали някъде. 

Янка Господинова: Изнесено работно място никога не е имало в гр. Алфатар. 

Така са го приели хората. Сега БТ гр. Дулово са решили два дни в месеца да идват в 

гр. Алфатар за подписи на безработните. По мярка 214 – какво се случва? 

Иван Енчев: Проведена е процедурата, изтекъл е срокът за обжалване и има 

подписан договор на Община Алфатар с изпълнителя. Договора започва да тече от 

момента на неговото подписване и е валиден до 14.06.2014 г. 

Марин Пейчинов: Бях в комисията по избор на изпълнител. В предишни 

решения имаше разпределение на дървесината. Ще се повдигне въпроса и за 

пътуващите деца, как ще се отопляват? Идва зимата, децата чакат по спирките в 

студа. 

Живка Великова: А какво стана с проекта „Красива България”? 

Желяна Донева: Ще изчакаме до края на годината. На първо класиране не беше 

класиран. Чакаме резултатите от второ класиране, ако пак не е класиран, се надяваме 

за още едно класиране до края на годината. Ако и тогава не го класират ще го 

оттеглим. В момента отдела работи по проекта за сухата чешма и по ОПР. Айсун 

напусна и мястото му е свободно. Нурел е тук и работи по ОПР. 

Янка Господинова: За две години не можаха да измислят един проект. Ако 

бяхте платили на някой да ви напише проект, щяхте да дадете по-малко пари, от 

колкото се дадоха за осигуровки и заплати на отдела „Международни програми и 

проекти”. От два месеца се работи по ОПР-то. И без това всичко се копира от другите 

общини, толкова ли е трудно да натиснеш „copy”, „paste”. 

Марин Пейчинов: Туристически проект ли е? 
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Желяна Донева: Това е идея, по която се работи. 

Янка Господинова: Какво се случва с останалите туристически проекти? Мина 

една година, а не можете да усвоите 300 000 лв. 

Желяна Донева: Има процедури за строителството, които са много сложни и 

тежки. То стартира веднъж, но нямаше желаещи и оферти. Сега стартира втори път - 

чакаме оферти. Предстои оглед на обекта. Чакаме одобрение на процедурите от фонд 

„Земеделие”. 

Марин Пейчинов: Не приемам това обяснение. Много е дълъг периода. 

Радка Желева: По предложение на председателя на ОбС Алфатар съм член в 

тази комисия. Имаше заповед и насрочено заседание на комисията, но нямаше 

оферти. Сега има нова заповед и се надявам някой от фирмите да кандидатстват. 

Нели Маринова: Председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, 

местно самоуправление” Становището на комисията е да се приеме отчета за 

работата на общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар 

за месеците април-август 2013 година”. 

Марин Пейчинов: Становището на ПК„Общинска собственост” е да бъде 

приета докладната записка. 

Росица Иванова: Становището на ПК”Образование и култура” е да се приеме 

предложението от общинска администрация. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 4 и във връзка с чл. 44, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 254 
 

1. Приема отчета за работата на общинска администрация Алфатар по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците – април-август 2013 година. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, г-н Петър Иванов е вече тук и ще се 

включи в заседанието на ОбС. Преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Приемане проектобюджета за 

2014г. и актуализираните бюджетни прогнози за 2015-2016 година”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”за становище на 

комисията. 

Благодаря Ви госпожо Питакова. На заседанието на ПК”Бюджет и финанси, …” 
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беше разгледана докладната. Това е рутинна процедура, общинска администрация е 

спазила § 122 – да мине през ОбС. Той не може да се разминава от приетия проекто - 

бюджет на Община Алфатар за 2013 г. Запознали сме се с материалите. Той е за 

местните дейности без делегираните. 

Янка Господинова: Разглеждахме докладна записка за направена актуализация 

на бюджет 2013 г. Имаше предложение да се вдигнат данъците и такса смет за 2013г., 

но не го приехме. Кое го налага? Давате ни обобщена информация, без да знаете 

точни цифри! 

Павлина Друмева: Няма как да е в по-голям ръст. Не сме приели увеличение. 

Запазен е размера от 2013 г. Говорим за разходна част, а не за приходна. Разходът го 

знаем (по тонажите от миналата година), но не знаем прохода. Дофинансираме от 

собствени приходи. А относно защо за 2013 г. цифрите не са актуализирани – 

посочени са цифрите заложени в началото на годината. 

Нели Маринова: Становището на ПК”Бюджет и финанси, …” е да се приеме 

проектобюджета за 2014г. и актуализираните бюджетни прогнози за 2015-2016 

година. 

Марин Пейчинов: Становището на ПК„Общинска собственост” е да бъде 

приета докладната в този вид. 

Росица Иванова: Становището на ПК”Образование и култура” е да се приеме 

предложения проект за решение. 

Янка Господинова: Становището на ПК”Здравеопазване и социални дейности” 

е да се приеме докладната записка. 
 

Златка Питакова: Колеги, други въпроси. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 83, ал. 2 от Закона за 

публичните финанси и §122 от ПЗР на Закона за публичните, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 255 
 

1. Одобрява Проектобюджета за 2014 г. и актуализираните бюджетни прогнози 

за 2015 и 2016 г на Община Алфатар. /Приложение №1/ 

2. Одобрява прогноза за ангажименти за разходи и за  нови задължения за 

разходи за 2013 г. на Община Алфатар. / Приложение №1А/ 

3. Одобрява прогноза за ангажименти за разходи и за  нови задължения за 

разходи за 2014 г. на Община Алфатар. / Приложение №1Б/ 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен с така направеното предложение 

да стане решение, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно „Приемане на проект на ОПР - 

визия, стратегически цели и приоритети за разработване на Общински план за 

развитие на Община Алфатар за периода 2014-2020 година”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви госпожо председател. На заседанието на ПК 

обсъдихме плана. В комисиите участват и представители от ОбС и е коментирано. 

Всички колеги са се постарали този проект да стигне до нас. Не съм убеден, че 

стратегическите цели и приоритетите са добре направени. Не се различава от предния 

план. Заложените проекти са отзад на пред. Приоритетите са на заден план и се 

занимават с туризъм. Плана е отворен за допълване. Становището на комисията 

„Общинска собственост” е да се приеме ОПР. 

Янка Господинова: Не съм присъствала на заседанието на ПК, но ще гласувам 

„за”, макар че съм скептично настроена към този план. В него няма последователност 

и знам, че нещата няма да се изпълнят. Становището на комисията ”Здравеопазване и 

социални дейности” е да се приеме проекта на ОПР. 

Иван Енчев: Имате прогноза за съответната година. Трябва последователност, 

няма как да се направи седем годишна визия. Няма заложен бюджет за ОПР. Трябва 

да се плаща на външен експерт и за др. неща. 

Радка Желева: Ще се наложи плащане, ще има нови изисквания. Ще се включи 

в актуализацията на бюджета. Мисля, че ще имаме възможност по детайл да 

подкрепим общинска администрация за този план. Запознах се с новия план и искам 

да кажа, че това е надграждане на стария. Ще гласувам с „за” за този план. 

Росица Иванова: Участвах в стратегическа цел 2 и приоритет 2.1, 2.2, 2.3. Няма 

заложени прогнозни суми (забележката на г-н Иван Енчев е правилна). Становището 

на комисия ”Образование и култура” е да се приеме плана за развитие. 

Златка Питакова: Колеги, г-жа Нели Маринова не се чувства добре, излезе за 

малко. Някой друг иска ли да изкаже становището на комисията? 

Радка Желева: Ние ги коментирахме нещата. Становището на комисия 

”Бюджет и финанси, …” е да се приеме плана за развитие на Община Алфатар. 

Златка Питакова: Други въпроси. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12, от ЗМСМА, чл. 13 от Закона за регионалното 

развитие и чл. 37 от ПП на Закона за регионално развитие, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 256 
 

1. Приема проект на ОПР - визия, цели и приоритети за развитие на Община 

Алфатар за периода 2014 – 2020 г., съгласно приложение №1. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10„против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов за 
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Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Ползване на недвижим 

имот – частна общинска собственост”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви госпожо председател. На заседанието на ПК 

обстойно обсъдихме докладната и се обединихме в идеята да подкрепяме бизнеса, да 

го стимулираме. Становището на комисията „Общинска собственост...” е това 

предложение за решение да стане решение на ОбС. 

Христофор Петров: Благодаря за съдействието. Като представител на фирмата 

искам да кажа, че съм съдействал за приемането на меда на всички пчелари в нашата 

община. Ще съдействам и за подобряване на базата. 

Янка Господинова: Искам да попитам фирмата в гр. Алфатар ли е регистрирана 

и ще си плаща ли данъците тук? 

Христофор Петров: Да тук е регистрирана и тук си плаща данъците. 

Росица Иванова: А на населението ще се продава ли от този мед? 

Христофор Петров: На този етап само ще се изкупува медът, но може да 

съдействам и за продаването му. 

Златка Питакова: Имате ли други въпроси или предложения? Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Закона 

за общинската собственост и чл. 23 и чл. 24 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 257 
 

1. Включва в годишната програма следния имот частна общинска собственост 

както следва: 

- 100 (сто) м2 част от сграда с идентификатор 00415.1502.479.2, намираща се в 

поземлен имот с идентификатор 00415.1502.479-административен адрес гр.Алфатар, 

ул.,,Йордан Петров” № 2 за отдаване под наем с предназначение - склад за 

изкупуване и съхранение на стандартизирана селскостопанска продукция. 

2 .Възлага на Кмета на община Алфатар да организира и проведе съответната 

процедура за отдаване под наем и сключи договор. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 
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Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху земеделски имоти частна общинска собственост”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви госпожо председател. На заседанието на ПК 

получихме отчет за извършените разходи и получените приходи от предоставената 

общинска земя, но не всички са запознати с него. За 2011 г. и 2012г., но за 2013г. само 

пшеница ли има? Направи ни впечатление как цените на реколтата от година на 

година се понижават (през 2011 г., 2012 г. и 2013 г.). Точно колко декара 

обработвате? Имам една идея: тези земи да се отдадат на търг и с парите от наема да 

се подпомага футболния клуб. Мисля, че е по-добрия вариант, а и имота е доста 

декари и ще е апетитна хапка за земеделците. Пише част от имот, а колко е целия 

имот? Аз ще гласувам „против” отдаването им на футболния клуб. Иначе няма да има 

друга възможност за друг спорт в гр. Алфатар. 

Иван Енчев: Блокът е много повече, но се обработва само тази част. 

Живка Великова: 150 дка пшеница и 100 дка слънчоглед, прави 250 дка, а не 

209 дка. Цена 0,38 лв. на пшеницата през 2012 г. нямаше, среден добив 240 кг/дка 

нямаше, започна от 420 кг/дка. Цена 0,88 лв. на слънчогледа през 2012 г. също 

нямаше – започна от 0,92 лв. Ако разделим чистия приход не можете да вземете и 

50лв. от декар, а хората дават по 70 лв. рента на декар. Няма значение къде са земите. 

Петър Иванов: Първо не знаете къде са земите, за да коментирате добива! Има 

голямо значение. Около 209 дка се обработват. 

Златка Питакова: Колеги, г-жа Нели Маринова напуска заседанието поради 

влошено здравословно състояние. 

Радка Желева: На заседанието на Постоянните комисии не останах с 

впечатлението, че ще се гласува „против”. Всички искаме да подпомогнем футбола в 

гр. Алфатар. И без това нямаме много фирми за спонсорство, как ще се издържат? 

Златка Питакова: Парите от наема на земите да се дават на футболния клуб по 

заявка и с решение на ОбС. 

Марин Пейчинов: Какво се случва с останалите стотина декари? Има ли 

сключен договор или са с решение на ОбС? 

Иван Енчев: Те са 85 дка със сключен договор и решение на ОбС. 

Лъчезар Данков: Ние нямахме земя. Дадоха ни земя в „Денев дол” – това е най-

неплодородната земя в гр. Алфатар. Това е необработваема земя. Ние я изорахме, 

вложихме много пари в нея. Години наред хвърляме тор. Елате с мен да Ви покажа 

къде е нивата! Ние се наказваме с тази земя. Щом толкова искате, вземете я. Аз се 

радвам, че сега децата са на площадката, децата са и на стадиона и тренират. А сега 

ме изкарвате, че лъжа. Когато се жъне, аз съм на нивата. Носи се на кантара, но аз не 

присъствам, има си кантарджия. 
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Живка Великова: Пръскане – 5 лв./дка, а хората пръскат и за 2 лв./дка. 

Подкрепям г-н Марин Пейчинов и неговото предложение. 

Лъчезар Данков: В тези 5 лв., влиза и препарата. 

Янка Господинова: Колко деца в момента играят футбол? Доволни ли са от 

екипите и др. А как става извозването? Относно отчета сте се постарали, цените за 

разход са малко високи, добивите са ниски, а говорим за „Добруджа”. Според мен е 

по-добре да се взема наем от земята. А редовно ли се води отчета? Подкрепям г-н 

Пейчинов. 

Лъчезар Данков: Малките са 17 деца, а големите – 16 деца. Да, доволни са , 

имат 3 комплекта екипи. Обувките са от 40 до 85 лв. и изкарват само един сезон. 

Също и калците се износват по-бързо. Извозването става с моята кола и малко с 

автобуса. Миналата година е ползван 2-3 пъти, а тази година само веднъж. Към 2013г. 

не е отразена продажбата от слънчогледа – около 9 450 лв. и 40 дка неожъната 

царевица. Отчета се води редовно. 

Радка Желева: Аз смятам, че ако не предоставим земята на спорта, ще се тръгне 

назад. Да ходят и да се молят за пари, а и не винаги хората се отзовават. Аз съм „за” 

предоставяне на земите и не приемам предложението на г-н Марин Пейчинов. Земята 

там е такава. 

Лъчезар Данков: Ремонта на стадиона (ВИК, ток и др.) е направен със 

собствени средства. За спортната зала няма ли възможност да се кандидатства по 

проект и да се оправи настилката? 

Янка Господинова: Колко пъти ще се наливат там средства, последно бяха 

80 000 лв.? 

Радка Желева: Имаше ремонт, но на настилката е нямало. 

Златка Питакова: Предлагам да гласуваме предложението на г-н Марин 

Пейчинов. 

Марин Пейчинов: Отказвам се от предложението си. Ще гласуваме точката 

както си е, а после общинска администрация ще си свърши работата, като ни 

предостави докладна за отдаване на земите под наем чрез търг. И без това договора 

изтича на 30.09.2013г. 

Златка Питакова: Имате ли други въпроси или предложения? Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 4 от ЗОС и чл. 16”А” от 

НРПУРОИ на община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 258 
 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване на Сдружение с нестопанска цел в 

обществено полезна дейност »Футболен клуб - Добруджанец» гр. Алфатар, 

регистрирано с Решение №755/19.09.2005 г. в СОС ф.д№ 381/2005г. върху следните 

земеделски имоти по начин на трайно ползване – ниви: 

А.) Част от Имот №156022 в местност „Денев дол”, с площ 100,000 дка, АОС 

№79/01.08.2001г. 

Б.) Имот № 037046 в местност «Узунски блок» с площ 14,999 дка, АОС 

№214/16.07.2004г. 

2. Учреденото безвъзмездно право на ползване на посочените по-горе имотите е 
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с предназначение за отглеждане на едногодишни полски култури; 

3. Срокът на правото на ползване е за две стопански години – до 30.09.2013 г. 

4. Възлага на Кмета на общината да сключи договор за ползване и предаде 

посочените имоти в т. 1 на Председателя на УС на СНЦ Футболен клуб-

Добруджанец» гр. Алфатар. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 4; „против” – 5; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова отсъства 

Живка Великова против Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

При нас пристигна писмо от г-н Николай Колев (който днес е тук), иска 

подкрепа за осъществяването на идеята – да подобри рекорда на „Гинес” и да направи 

120 м. шиш. Иска представител от ОбС и от общинска администрация. Давам му 

думата за разяснение. 

Николай Колев: Идеята ми е да прославим гр. Алфатар и цялата ни община в 

света. Кандидатствах пред „Гинес” за рекорд на най-дълъг шиш в Света. Не става 

въпрос за пари, ще получа само сертификат с името на гр. Алфатар и толкова. Тъй 

като има голям интерес за рекорди, вече не се дават онези 50 000 лв., а може и 

сертификат да няма. Изпратих Ви писмото, защото мисля, че трябва да има такива 

представители от местната власт. Всичко ще се организира със спонсори. 

Процедурата пред „Гинес” е сложна. Екипът е оформен, но дали ще има 

представители от местната власт, Вие решавате! 

Иван Енчев: Каква е задачата на представителя? 

Николай Колев: Разбирам, че има желаещ вече от общинска администрация! 

Марин Пейчинов: Аз имам желание, но нямах време да се видя с г-н Колев, но 

сега поговорихме и ме заинтригува идеята му. А за датата, кога ще бъде събитието? 

Николай Колев: Процедурата е тежка и предложението ми е да се направи 

пролетта – на една от трите дати: 6 Май, 24 Май или на сбора на гр. Алфатар. На 6 

Май се яде агнешко и мисля, че няма да се получи. На 24 Май са баловете и хората 

ще са заети – няма да стане. Остава да е вечерта преди сбора (7 Юни), понеже тогава 

има повече хора (прибират се от големите градове). Също така и Слави обеща да 

дойде. Целта на екипа е да се избере дата, място и др., относно събитието. 

Радка Желева: Идеята ми допада. Той беше инициаторът на идеята за 10 м. 

торта за един сбор на гр. Алфатар. Ако мога с нещо да помагам, кажете? 

Искам да кажа, че учителките от с. Бистра са много затруднени с транспорта. 

Много им е трудно да пътуват. Досега са се редували – едната цял ден, а на другия 

ден, другата. Но директорката така не е съгласна. Трябва да са на смени. Какво 

можем да направим за тях? 
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Стефка Жекова: Вариантът е да се използва ученическия автобус за връзка до 

гр. Алфатар. Щом са в списъка, няма да има проблем. На първия учебен ден им 

предложихме това решение, но все пак е по-удобно да си 2-3 дни в седмицата на 

работа, а не всеки ден. В с. Бистра децата ги прибират още в 15:30 ч. Вариантът е 

16:00 часа автобуса да тръгне от с. Бистра и ще може да ги извози до гр. Алфатар. 

Росица Иванова: Едната седмица два дни работят, а другата три – така е по-

добре за тях от колкото всеки ден. 

Марин Пейчинов: Заради две учителки ще мръзнат 60 деца. 

Живка Великова: Който си търси работа в друг град си поема транспорта! 

Златка Питакова: Общинска администрация да намери вариант и да бъдем 

информирани. 

Колеги, получих писмо, че на 30.09.2013 г. ще бъде организиран „Ден на диалога 

между законодателната и местна власт”. Срещата ще бъде от 11:00 ч. в гр. Силистра. 

На 26.09.2013 г. от 10:00 ч. ще има обучение на тема: „Оказване на първа долекарска 

помощ на пострадал при пожар, авария, автомобилна катастрофа или друга 

извънредна ситуация”в гр. Алфатар – Ритуална зала. На 04.10.2013 г. от 13:30 ч. ще 

бъде обучение на тема „Защита при земетресение – превантивни мерки и организация 

на дейностите при възникване на земетресение (провеждане на спасителни и 

неотложни аварийно-възстановителни работи-СНАВР)”. Колеги, имам много въпроси 

към г-жа Узунска. 

1. Покривите на пенсионерските клубове са за ремонт. 

2. Пенсионерите от клуб № 3 са вече без помещение, нека всички да 

коментираме. Виждам, че е тук Стойка Илиева. 

Стойка Илиева: Да, без клуб сме. Никой няма къде да влезе. Покрив няма, под 

също. Трябва да погледнете отзад, да видите дали не е паднало, тогава да влезете 

вътре. И не е гаранция, че няма да падне върху вас. Навява сняг, дъжда тече вътре. 

Кой ще влезе и ще седне? Ние не говорим за покрив, а за клуб въобще. Вие дайте 

предложение и решете! Не забравяйте, че вървите по нашите стъпки, ще дойде време 

и вие ще остареете. Незнаете колко е лошо да няма с кого да си поговориш. 

Златка Питакова: Имате ли някакви идеи? 

Иван Енчев: Вие взехте решение! Направи се сдружение с нестопанска цел. 

Инициативата е тяхна и сега да си решат. Ние не можем да разполагаме със 

собствеността. 

Стойка Илиева: Сградата е на Мария, земята е на горско стопанство и ако 

решат да съборят сградата – какво ще правим? Тя е опасна – комина се накланя и се 

цепи. Преминаващите деца могат да пострадат. Защо да влагаме средства, труд и др., 

ако ни изгонят оттам? Писах писмо относно моите експонати, разгледахте го и не ми 

помогнахте. В гр. Алфатар само футбола ли се подпомага? Не, че имам нещо против 

него (и аз го гледам, тача го), а за някакво изкуство в гр. Алфатар, защо не се направи 

нещо? 

Златка Питакова: Разгледахме писмото и г-жа Узунска ни увери, че има нещо в 

предвид, чрез спонсорство и ще ни уведоми. 

Стойка Илиева: Само тя ми помогна и то с лични средства. Има изкуство в 

гр.Алфатар, има и хора, които знаят това. За пръв път поисках помощ и ми се отказа. 

Мога да Ви поканя да видите, че всичко е направено. 

Златка Питакова: Госпожо Илиева, стигнахме до решение да се отдадат под 

наем общинските земи, за да има пари и за други като Вас. 
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Стойка Илиева: Благодаря Ви, че го казахте. И други имат нужда, не само аз. 

Единствено г-жа Узунска ми помогна и извади от джоба си. Трябваше да натръшкам 

експонатите и да знам, че ги няма. Тук няма изкуство, а само футбол. Идва зима, а аз 

къде да ги слагам? Идваха хора и искаха 1 500 лв. да го отремонтират, а ние го 

направихме с 450 лв. Искам да се обърна към г-жа Господинова и да кажа, че много 

хора знаят къде се намира изложбата ми. 

Янка Господинова: Хвърлихте ми думи в устата. Който Ви е предал не е 

разбрал думите ми. Конкретно за вашия случай предложих да Ви се даде стая в 

общината, за да е достъпна изложбата за всички гости на гр. Алфатар. За да 

прославим гр. Алфатар, мястото и е в общината. Ние можем безвъзмездно да отдадем 

помещението. Това ще е едно от нещата, които можем да направим за вас. Тази 

колекция в общината ще е по-добре съхранявана, ще има сигурност (има охрана). 

Има мерки за подпомагане на селските райони. 

Стойка Илиева: Ако им каже Ганка Пенчева ще дойдат. Вече съм имала много 

посетители. Като ми се обадят, че ще идват групи, имам ритуал по посрещането. 

Имам големи посещения, но имам и много разходи. Грешно са предали думите Ви. 

Росица Иванова: Като председател на комисията ”Образование и култура” 

искам да кажа, че ще помогнем, с каквото можем. 

Живко Русев: А като не ви стигат парите, защо не продавате от експонатите, 

нали имате посетители, може някой да изяви желание. 

Стойка Илиева: Хората са бедни и нямат пари. 

Златка Питакова: Г-жо Донева, записахте ли си, че покривите на всички 

клубове текат, трябва да се вземат мерки. 

3. За отрязаните клони от „Енерго про”: висят по огради, разхвърлени навсякъде. 

Неможе ли общината да пусне трактор и да се натоварят?. 

4. Да се извика за разговор управителя на фирмата „Хари-3”. В празничните дни 

няма автобус. Как да се придвижват хората от населените места? 

Живка Великова: предлагам на г-жа Узунска да говори с фирмата, която 

отговаря за линията Варна-Дулово, която минава през с. Алеково – да преминава 

поне три пъти в седмицата. 

Живко Русев: Пътят беше в ремонт и затова минаваше през с. Алеково, но сега 

е готов и се връща по стария маршрут. 

Златка Питакова: 5. Няма заинтересованост на общинска администрация за 

вестника на ОбС. Как да се публикуват материали, като никой не ги предоставя. Това 

не е мой вестник, а за цялата община. 

6. Дървата за населението от Горско стопанство били тънки. Като че ли фирмата 

ги продава от почистване на клоните. Ходил ли е някой на проверка? 

Желяна Донева: Записването е до края на седмицата. Не, никой не е ходил на 

проверка. 

Николай Колев: Относно вестника – аз сега чувам, че могат да се публикуват 

материали. Преди 2-3 месеца на сесия предложих да изберете омбудсман или пиар, за 

да привлича туристи. 

Златка Питакова: 7. Колеги, комисията „Общинска собственост” или 

председателския съвет трябваше да направя оглед на етнографската къща. Г-жа 

Донева е събрала материалите, ако желаете може да ги вземете. 

Живка Великова: Бях поискала от г-жа Узунска и друга информация за г-жа 

Донева. Кога ще я получа? 
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Желяна Донева: Аз съм готова с информацията, но в дипломата има лични 

данни и няма да Ви я представя. Кажете какво точно Ви интересува и ще Ви 

отговоря? Завършила съм бакалавър – друго? 

Живка Великова: Искам писмен отговор в 7-м дневен срок. 

Златка Питакова: Относно становището на юриста Златко Куртев за 

заявлението на Веселка Георгиева. Ако може да ни обясните накратко и разбираемо. 

Иван Енчев: Най-добрия вариант е да съди общината. Съди ни, плащаме си 

разходите и изпълняваме влязлото решение. При всички случаи, ако се проведе 

някаква працедурла по ЗОС /дарение и др. /, общината е изправена пред опасността 

да върне имота на лица, които не са собственици. Изминало е много време от 

отчуждаването на тези имоти, изтекли са сроковете за възстановяване на 

собствеността по ЗСПЗЗ, в които е било възможно трети лица да претендират правата 

си относно същите имоти. Възможно е да има други наследователи, други 

наследници, да става въпрос за погрешно описани имоти. Изхода от подобни дела не 

би могъл да бъде предвиден. Ние сме и отговорили и ако трябва пак ще и отговорим. 

Ще направим отказ. 

Радка Желева: Чета чл. 100 – това не е ли важало и за с. Кутловица? 

Желяна Донева: Не намерих такова решение на ОбС, ако е било преди 2008 г. – 

то не е по този казус. 
 

Г-жа Златка Питакова: Колеги имате ли други въпроси, предложения, 

мнения? 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 16.30 часа, като благодари на 

съветниците. 

 

 

 

24.09.2013г.·      ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

гр. Алфатар        /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

        Протоколист: …. 

         /Радостина Стефанова/ 


